
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Waalre

Waalre, 3 aug 2019

Vragen art.39 inzake eikenprocessierups

Geacht College,

De afgelopen jaren is er in Waalre een toenemende overlast van de eikenprocessierups met dit jaar 
een explosieve toename.
Waalre heeft veel eikenbomen, ook op plaatsen waar veel kinderen komen zoals bijvoorbeeld 
basisschool de Wilderen en speeltuin de Klimbim.
De bestrijding laat tot nu toe zeer te wensen over en komt steeds pas laat op gang. De gemeente 
heeft een zorgplicht naar haar inwoners, maar schiet hierin tav de processierups ernstig te kort.

Met betrekking tot dit onderwerp heeft de fractie GroenLinksWaalre de volgende vragen:

1. Hoeveel klachten zijn er over dit onderwerp tot nu toe in 2019 geweest?
2. Wat heeft de gemeente Waalre tot nu toe gedaan aan de bestrijding?
3. Wat zijn de kosten die tot nu toe gemaakt zijn?
4. Wat wordt er gedaan aan preventie?
5. Is het u bekend dat bij de gemeente Sittard-Geleen al vanaf 2001 succesvol aan preventie 

wordt gedaan, met als gevolg, dat daar dit jaar geen enkele eikenprocessierups gesignaleerd 
is?

6. Dat deze gemeente graag haar kennis wil delen met andere gemeenten?
7. Bent u het met ons eens dat preventie beter is dan bestrijding?
8. Heeft de gemeente Waalre een plan, hoe ze de komende jaren de eikenprocessierups denkt 

te weren?

Wij zien de beantwoording van deze vragen graag tegemoet.

Met vriendelijke groet
GroenLinksWaalre
Joke Beuger


